
Zápisnica č. 9
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva

v Šamoríne dňa 29.10.2015

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

1. Otvorenie

Primátor mesta v zmysle § 12, ods.  1, zákona SNR č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení a v znení  neskorších predpisov zvolal zasadnutie mestského 
zastupiteľstva.

Rokovanie otvoril a viedol primátor mesta Gabriel Bárdos, ktorý privítal 
prítomných poslancov, občanov a zamestnancov mestského úradu. Konštatoval, že 
z 19-tich poslancov je prítomných 16, preto mestské zastupiteľstvo je uznášania 
schopné. 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Katarína Boróková.

Za skrutátorku bola určená Andrea Mihaliaková.

Návrhová komisia bola navrhnutá v zložení: Zoltán Faragó, Ing. Tibor 
Pogány a Ľudovít Ürge.

1. hlasovanie – za zloženie návrhovej komisie
prítomných – 16
za – 16  
proti – 0 
zdržal sa – 0  

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Imrich Tóth a János Méry.

Doplnenie programu rokovania:
Primátor mesta – navrhol vypustiť z programu rokovania bod 16 – Návrh na 

schválenie Zmluvy o poskytovaní telekomunikačných služieb (RAINSIDE s. r. o. – 
Mesto Šamorín). 

Ďalej navrhol v bode Rôzne prerokovať Návrh na schválenie uzatvorenia 
záložnej zmluvy v súvislosti so stavbou „Nájomný bytový dom – 26 b.j. 
Šamorín, Kasárenská ulica“ v katastrálnom území Šamorín.
Prof. Ing. Pavel Élesztős, CSc. – navrhol prerokovať v bode Rôzne 

poslanecký návrh - Deklaráciu k zrušeniu VZN o používaní jazyka národnostných 
menšín.

2. hlasovanie – za program rokovania
prítomných – 16
za – 16
proti – 0



zdržal sa – 0
2. Vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta k 30.9.2015

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
3. hlasovanie – za vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta k 30.09.2015
prítomných – 16
za – 16 
proti – 0 
zdržal sa – 0  

3. Návrh III. zmeny rozpočtu mesta na rok 2015

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
4. hlasovanie – za III. zmenu rozpočtu mesta na rok 2015
prítomných – 16
za – 16
proti – 0
zdržal sa – 0

4. Prerokovanie petície občanov mesta Šamorín na 
zmenu otváracích hodín na  mestskom cintoríne

Robert Keresztes – uviedol predložený materiál.
Prof. Ing. Pavel Élesztős, CSc. – bolo by dobré v budúcnosti porozmýšľať 

o predĺžení otváracích hodín v mestských cintorínoch počas sviatkov.

Jozef Nagy – sú predĺžené do 20.00 hodiny, inak sú v zimnom období 
otvorené cintoríny do 18-tej hodiny.

Ďalšie otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
5. hlasovanie – proti zmene otváracích hodín na mestskom cintoríne – petícia 
prítomných – 16
za – 15
proti – 1
zdržal sa – 0

5. Návrh na schválenie VZN č. 7/2015, ktorým sa 
schvaľuje Prevádzkový poriadok pohrebísk na 
území mesta Šamorín

Robert Keresztes – uviedol predložený materiál. 



Jozef Nagy – v budúcnosti pouvažujeme o zmene poplatku za hrobové 
miesta, nakoľko momentálne ceny sú v platnosti od deväťdesiatych rokov. Všetky 
ceny stúpli, či už za dodávku vody, za odvoz odpadu, riešila sa záchrana gaštanov 
a iné, ale my sme ceny nezvyšovali. V budúcnosti bude iniciovať  zvýšenie cien za 
hrobové miesto.

Ďalšie otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
6. hlasovanie – za schválenie VZN č. 7/2015
prítomných – 16
za – 16
proti – 0
zdržal sa – 0

6. Návrh na schválenie VZN č. 8/2015, ktorým sa 
zrušuje VZN mesta Šamorín  č. 1/2004 o používaní 
pyrotechnických výrobkov na území mesta 
Šamorín v znení VZN č. 20/2008

Robert Keresztes – uviedol predložený materiál.
Ing. Tibor Pogány – ako má mesto ochrániť zdravie našich občanov, najmä 

detí, ak zrušíme toto VZN len preto, lebo niekto podal podnet na preskúmanie VZN 
z dôvodu, že nedostal povolenie na predaj pyrotechnických výrobkov na území 
mesta?

Zástupcovia Okresnej prokuratúry nereagovali na otázku poslanca.
Ďalšie otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
7. hlasovanie – za schválenie VZN č. 8/2015
prítomných – 16
za – 16
proti – 0
zdržal sa – 0

7. Návrh na schválenie VZN č. 9/2015 o chove, 
vodení a držaní psov na území mesta Šamorín

Robert Keresztes – uviedol predložený materiál.
Mgr. Márton Domsitz – navrhol doplniť v § 5 bod 3 písm. b) do celého areálu 

škôl, ... Zároveň sa spýtal, či toto VZN sa týka aj škôl, ktoré patria pod VÚC, a to obe 
gymnáziá a Hotelová akadémia. Ďalej žiadal, aby v § 5 bod 3 aj maďarská verzia 
VZN bola v súlade s touto VZN, lebo sú tam rozdiely.

Primátor mesta sa spýtal prítomného Mgr. Ivana Kaána z Okresnej 
prokuratúry v Dunajskej Strede, či toto VZN sa môže uplatniť aj v areáli uvedených 
stredných škôl, ktorých zriaďovateľom nie je mesto ale patria pod VÚC Trnava.

Mgr. Ivan Kaán – podľa jeho názoru by o zákaze vodenia psov do areálov 
stredných škôl patriacich pod VÚC mal rozhodnúť ich zriaďovateľ. 

Ďalšie otázky ani pripomienky neodzneli.



Primátor mesta – dal hlasovať za návrh poslanca:
8. hlasovanie – za doplnenie v § 5 bod 3 písm. b) do celého areálu škôl, ...   
prítomných – 17 (dostavil sa Koppány Kovács)
za – 16
proti – 0
zdržal sa – 1

Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
9. hlasovanie – za schválenie VZN č. 9/2015
prítomných – 17
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

8. Návrh na schválenie VZN č. 10/2015, ktorým sa 
zrušuje VZN mesta Šamorín o používaní jazyka 
národnostných menšín na území mesta Šamorín

Koppány Kovács – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
10. hlasovanie – za schválenie VZN č. 10/2015
prítomných – 17
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

9. Návrh na schválenie VZN č. 11/2015, ktorým sa 
určuje školský obvod základných škôl na plnenie 
povinnej školskej dochádzky žiakov v základných 
školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 
Šamorín

PaedDr. Gábor Veres – uviedol predložený materiál.
Zoltán Faragó – upozornil, že v Čl. 6 chýba obec Kalinkovo.
Štefan Božík, starosta obce Kalinkovo vo svojom príhovore prosil poslancov, 

aby deti z Kalinkova mohli chodiť aj naďalej ako do základnej školy s vyučovacím 
jazykom maďarským tak do základnej školy s vyučovacím jazykom slovenským. Deti 
z tejto obce chodili odjakživa do základnej školy v Šamoríne, preto bol by veľmi rád, 
keby to tak zostalo. V budúcnosti sa budú snažiť posunúť trochu ďalej a zriadiť aj 
piaty ročník v mieste ale do šiesteho až deviateho ročníka budú musieť deti aj 
potom cestovať. Celé roky cestuje do Šamorína desať až pätnásť detí, nikdy to 
nebolo viac. 

Ďalej uviedol, že „zdedil“ vysokú dlžobu od predchádzajúceho vedenia obce, 
jednoducho nemá peniaze ani úverové možnosti na rozširovanie školy. Preto 



potrebuje výnimku alebo odklad z VZN.
Primátor mesta – v základnej škole s vyučovacím jazykom maďarským nie je 

problém, pretože majú dostatočnú kapacitu a potrebné odborné učebne. Problém 
je so základnou školou s vyučovacím jazykom slovenským.

Jozef Nagy – mesto sa rozrástlo, pribudlo veľa nových obyvateľov vďaka 
výstavbe. V okolitých obciach tiež rozpredali pozemky na výstavbu domov, ale 
nesledovali dopad. V slovenskej základnej škole nedokážeme vytvoriť vhodné 
podmienky deťom, napr. nie je tam takmer žiadny dvor, nieto ihrisko. Ak povolíme 
jednej obci, ostatné sa ohradia, keď sa o tom dozvedia. Jednoducho sa spustí 
lavína, preto nemôžeme dať žiadne výnimky.

Štefan Božík – súhlasí, že sa postavili nové domy ale občianstvo sa 
nerozrastá, domy stavali domáci. Detí je stále rovnako. Školy staval štát, nie mestá 
a obce, preto boli prepojené.

Robert Keresztes – slovenská základná škola je preplnená. Nie sú odborné 
učebne, laboratóriá, dielne, počítačové triedy, proste nič, pretože v každej 
miestnosti sú triedy. Nehovoriac o tom, že hygienické miestnosti sú absolútne 
nepostačujúce.

Ing. Tibor Pogány – navrhol pánovi starostovi rokovať už teraz s riaditeľkou 
základnej školy, aby deti z Kalinkova mohli aj naďalej chodiť do ZŠ v Šamoríne. Ak 
budú voľné kapacity, možno niektorých príjme.

Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
11. hlasovanie – za schválenie VZN č. 11/2015
prítomných – 17
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

10. Návrh na schválenie prenájmu nehnuteľného 
majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v k. ú. Mliečno (Peter Guček)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
12. hlasovanie – za schvál. prenájmu nehn. majetku mesta v k. ú. Mliečno
prítomných – 17 (Peter Guček)
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

11. Návrh na schválenie prevodu nehnuteľného 
majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v k. ú. Mliečno (Štefan Világi a manželka 
Magdaléna)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.



Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
13. hlasovanie – za schvál. prevodu nehn. majetku mesta v k. ú. Mliečno
prítomných – 17 (Štefan Világi a manželka Magaléna)
za – 17 proti – 0 zdržal sa – 0
12. Návrh na schválenie prevodu nehnuteľného 

majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v k. ú. Bučuháza (ZOHŽO)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
14. hlasovanie – za schvál. prevodu nehn. majetku mesta v k. ú. Bučuháza
prítomných – 17 (ZOHŽO)
za – 16
proti – 0
zdržal sa – 0
nehlasoval – 1 

13. Návrh na schválenie zámeru nakladania 
s nehnuteľnosťou – prenájom nehnuteľného 
majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v k. ú. Kráľovianky (Vodohospodárska 
výstavba, š. p.)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.

Prof. Ing. Pavel Élesztős, CSc. – spýtal sa, koľko m2 ideme prenajať, pretože 
z predloženého materiálu mu to nie je jasné.

Zoltán Faragó – prenajme sa približne 1 m2.
Ďalšie otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
15. hlasovanie – za schvál. zámeru naklad. s nehnuteľnosťou v k. ú. 
prítomných – 17 Kráľovianky (Vodohospodárska výstavba, š. p.)
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

14. Návrh na schválenie zámeru nakladania s 
nehnuteľnosťou – prenájom nehnuteľného 
majetku mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa v k. ú. Šamorín (BUDOKAN SAMARIA)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.



Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
16. hlasovanie – za schvál. zámeru – naklad. s nehnuteľnosťou v k.ú. 
Šamorín
prítomných – 17 (BUDOKAN SAMARIA)
za – 15
proti – 0
zdržali sa – 2
15.  Návrh na schválenie uzatvorenia „Zmluvy 

o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena“ v 
 k. ú. Šamorín (Západoslovenská distribučná, a.s.)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Prof. Ing. Pavel Élesztős, CSc. – poznamenal, že bolo by dobré, keby 

v budúcnosti pri takýchto prípadoch mesto žiadalo aj nejakú protihodnotu, napr. 
poplatok za vecné bremeno.

Jozef Nagy – na území mesta to v podstate takto funguje, dostávame 
takzvanú protihodnotu, napr. chodník sa neopraví čiastočne, teda v mieste 
poškodenia, ale opraví sa celý.

Prof. Ing. Pavel Élesztős, CSc. – som za, ale trvá na tom, aby poslanci boli 
o tom informovaní.

Ďalšie otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
17. hlasovanie – za schvál. uzatvor. Zmluvy o budúcej zmluve – o zriadení 
prítomných – 17 vecného bremena v k. ú. Šamorín
za – 17 (Západoslovenská distribučná, a.s.)
proti – 0
zdržal sa – 0

16. Návrh na schválenie  Zmluvy o poskytovaní 
telekomunikačných služieb (RAINSIDE s.r.o. – 
Mesto Šamorín) 

Materiál bol stiahnutý z programu rokovania.

17. Návrh na vyradenie investičného majetku 
z evidencie mesta Šamorín 

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
18. hlasovanie – za vyradenie investič. majetku z evidencie mesta Šamorín
prítomných – 17
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0



18. Interpelácia poslancov

Nebola odovzdaná žiadna písomná interpelácia poslancov.

19. Podnety občanov

Ladislav Sándor – v roku 1972 požiadal vtedajší mestský národný výbor o 
pridelenie stavebného pozemku. Dostal ho na Hviezdnej ulici. Od kolaudácie 
rodinného domu v roku 1974 až dodnes tam býva. Vlani sa u neho objavili ľudia, 

ktorí tvrdili, že časť pozemku (160 m2) patrí im. V roku 1976 si oplotil dom podľa 
výmeru. Neskôr sa postavila materská škola ale pozemok medzi MŠ a jeho domom 
bol nevysporiadaný. V ďalších rokoch požiadal o pridelenie pozemku, ktorý si 
odkúpil od mesta na výstavbu garáže. Od spomínaných dedičov sa dozvedel, že aj 
garáž stojí na ich pozemku a má ho odtiaľ odstrániť. Dostal od nich list, že ak sa 
nedohodnú, dajú celú záležitosť na riešenie súdu. 

Pýtal sa, ako to vlastne s tými pozemkami je? Ako sa to mohlo stať? Kto 
urobil chybu? Podľa jeho názoru zrejme mesto v tom čase neriešilo odkúpenie 
pozemkov na katastri, alebo riešilo len čiastočne.

17. augusta tohto roku podal žiadosť na mestský úrad v tejto záležitosti a do 
dnešného dňa nedostal odpoveď.

Primátor mesta – žiaľ, máme v meste viac podobných prípadov, pokúsime sa 
to riešiť. Ak však dediči sa rozhodnú podať podnet na súd, mesto tomu nevie 
zabrániť. Pokúsime sa tému riešiť s právnikmi mesta.

Ladislav Sándor – ak sa táto záležitosť bude riešiť na súde, žiaľ, aj mesto 
bude zatiahnuté do celého problému.

Primátor mesta – to je nám všetkým jasné, pretože mesto predalo pozemok 
v 70-tych rokoch.

Jozef Nagy – aj keď to celé je veľmi nepríjemné, mesto v tejto veci nemôže 
rozhodnúť, lebo nejde o mestský majetok. Ako poslanci nemôžeme prijať k tomuto 
uznesenie. Našou povinnosťou je dodržať zákon a chrániť záujmy mesta.

20. Rôzne 

20.1 Deklarácia – stanovisko poslancov k zrušeniu VZN 
o používaní jazyka národnostných menšín

Prof. Ing. Pavel Élesztős, CSc. – prečítal poslanecký návrh – Deklaráciu 
k zrušeniu VZN o používaní jazyka národnostných menšín, ktoré vypracovala 
poslankyňa Ing. Edit Bauer.

Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
19. hlasovanie – za prijatie Deklarácie k zrušeniu VZN o používaní jazyka
prítomných – 17 národnostných menšín
za – 17



proti – 0
zdržal sa – 0

20.2 Návrh na schválenie uzatvorenia záložnej zmluvy 
v súvislosti so stavbou „Nájomný bytový dom – 26 b.j. 
Šamorín, Kasárenská ulica

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
20. hlasovanie – za schvál. uzatvorenia záložnej zmluvy – Nájomný bytový 
prítomných – 17 dom 26 b. j. Šamorín, Kasárenská ulica
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

Po vyčerpaní programu rokovania požiadala primátora mesta o slovo 
novozvolená riaditeľka mestského kultúrneho strediska Mgr. Myrtil Nagy, ktorá 
hovorila o svojich plánoch, ktorými sa po nástupe do funkcie chcela popasovať do 
konca roka Nerátala však s niektorými problémami, ktoré sa medzitým vyskytli, 
takže už teraz vidí, že svoje plány a predsavzatia nestihne úplne zrealizovať do 
konca tohto roka, preto požiadala poslancov o trpezlivosť.

Po vystúpení riaditeľky MsKS primátor mesta poďakoval prítomným za účasť 
a ukončil rokovanie  mestského zastupiteľstva.



Zapísala: Katarína Boróková


